

**Announcement of the Board of Directors meeting results in relation to Ordinary /
Extraordinary Items**

Bank of Bahrain and Kuwait would like to announce that the Board of Directors Meeting held on Monday 26/10/2020 at 10 am, resolved the following concerning the below mentioned items:

- Anti-money laundering Policy and Procedure- updates-Approved by the Board
- Retail Network Strategy-Approved by the Board
- Information Technology updates-Noted by the Board
- Review of Some of Risk and HR related policies-Approved by the Board

نتائج إجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الاعتيادية و غير الاعتيادية

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين و الكويت بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه يوم الإثنين الموافق 2020/10/26 وذلك في تمام الساعة العاشرة صباحاً ، حيث تم اتخاذ القرار بالنسبة للأمور التالية:

- المراجعة الدورية لسياسات و إجراءات الإلتزام و مكافحة غسيل الأموال-وافق المجلس على الموضوع
- إستراتيجية شبكة أفرع البنك-وافق المجلس على الموضوع
- تقرير المتابعة لأنظمة المعلومات لدى البنك-أخذ المجلس علماً بالموضوع
- مراجعة بعض سياسات المخاطر و الموارد البشرية-وافق المجلس على الموضوع

Name	Ahmed A. Qudoos Ahmed	الإسم
Title	Head of Group Corporate Secretariat	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		